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         Z Á P I S N I C A 
 
zo zasadnutia   Sociálnej a zdravotnej komisie pri OZ v Bánove, ktoré sa 
uskutočnilo 28. 09 2011 na Obecnom úrade v  Bánove. 
 
 

P R Í T O M N Í 
 
a hostia, Mgr. Katarína Ondrušková a členovia komisie vlastnoručne podpísaný  na 
priloženej prezenčnej listine.  
 

R O K O V A N I E 
 
Zo zasadnutia  sociálnej a zdravotnej komisie, ktorú otvorila predsedníčka komisie 
Ľubica Lörincová, na úvod všetkých privítala a oboznámila prítomných 
s programom rokovania, ktorí všetci dostali spolu s pozvánkou: 
 
1. Úvod 
2. Opekačka  pre deti  ZŠ s MŠ medzi  klientmi reedukačného centra 
3.  Film  „ Prvá pomoc „ do KTB 
4. Spolupráca s Klubom dôchodcov a Klubom invalidov pri príprave 
     prednášky  „ Zdravý životný štýl a prevencia proti chrípke „ . 
5. Rôzne  
6. Záver 
 
 AKTIVITA:   
   Finančné prostriedky na činnosť komisie  predložiť žiadosť na Obecné 
zastupiteľstvo  k zostavovaniu rozpočtu na rok 2012. 
 
1) Úvod – Ľubica Lörincová – predsedníčka komisie poďakovala prítomným za 
účasť i  pani riaditeľke Mgr. Kataríne Ondruškovej. Informovala prítomných, i  p. 
riaditeľku ZŠsMŠ k bodu č.2 
 
2.) Opekačka pre deti ZŠ s MŠ medzi klientmi reedukačného centa. Všetci 
prítomní sa jednohlasne zhodli, že plánovanú opekačku  z časového dôvodu 
nezrealizujeme a termín preložíme na budúci rok v II. – polroku školského roku. P. 
riadiť. ZŠ s MŠ dala návrh, že opekačka by mohla byť formou besedy počas 
vyučovania  v rámci osnov so žiakmi 8 a 9 – ého ročníka  od 12.00, /13.00 hod. 
Predsedníčka kom. p. Lörincová  navrhla i futbalový turnaj s klientmi reedukčného 
centra s bánovskou mládežou. Túto akciu spropagujeme  formou obecného 
rozhlasu, kábelovou televíziou i letákmi.    
3.)  Film   „ Prvá pomoc „ do KTB.  Mgr. Svetlanská zabezpečila DVD  
o poskytnutí prvej pomoci. Chceli sme našich občanov poučiť, aby vedeli ako 
správne postupovať pri podávaní  prvej pomoci. Tento film sa nemohol odvysielať 
nakoľko bol v češtine a nemali sme súhlas od výrobcu DVD na jeho odvysielaní.  
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4.)  Spolupráca s Klubom dôchodcov a Zväzom  invalidov v Bánove pri 
príprave prednášky „ Zdravý životný štýl a prevencia proti chrípke“  
Na  ďalšie zasadnutie komisie pozveme členov z Klubu dôchodcov a zo Zväzu 
invalidov a spoločne pripravíme  pre dôchodcov i  invalidov prednášku  
o zdravotnom štýle a prevencii proti chrípke, ktorú si pripravia a predvedú MUDr. 
Okšová a Mgr. Svetlanská . Blíži sa zimné obdobie a s tým i chrípkové ochorenia, 
ktoré zasiahnú všetky vekové skupiny a týmto spôsobom chceme poučiť našich 
obyvateľov k prevencii ochorenia.  
 
6.)   Rôzne -  pracovníčka OcÚ informovala členov komisie o potravinovej pomoci. 
Nárok na potravinovú pomoc majú nepracujúci starobní , predčasní i invalidní 
dôchodcovia , ktorých výška dôchodku nepresahuje 305,00 EUR, vdovy, ktoré 
popri vdovskom dôchodku poberajú z ÚPSVaR – NZ dávku v hmotnej núdzi.    
občania, ktorí poberajú dávky v hmotnej núdzi. Dostanú 20 kg hladkej múky a 20 
kg cestovín. O potravinovú pomoc prejavilo záujem 300 našich občanov.  
Potravinová  pomoc v našej obci bude podľa informácii Mgr. Urdzíka 
pravdepodobne v novembri 2011. 
Na  ďalšie zasadnutie komisie pozvať p. Slobodníka  vo veci – Komunitný plán. 
Komisia má naplánované akcie, na ktoré budú potrebné finančné prostriedky 
z toho dôvodu je potrebné pripraviť rozpočet na činnosť komisie. 
 
7.)   Záver  -  predsedníčka komisie Ľ. Lörincová  ukončila sedenie , prítomným 
poďakovala za účasť.  
 
 
 
 
 
V Bánove, 04.10.2011 
 
 
 
 
 
Zapísala: Katarína Gubová      Ľubica Lörincová 
        predsedníčka komisie 
 
 
 
 
 
 
 


